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El Consell Executiu aprova els pressupost s per a 2008 i
procedeix a la modificació dels est atut s de la FELIB

Els representants de la FELIB al Consell Executiu es
reuniren dia 8 de febrer en sessió ordinària al matí i
en convocatòria extraordinària al capvespre en la
primera reunió de l'executiva de l'any. Els punts de la
convocatòria eren, entre altres qüestions, aprovar la
liquidació del pressupost del 2007, que se saldà amb
superàvit; aprovar la proposta del pressupost per al
2008, la qual ha de ratificar la propera Assemblea
General ordinària, prevista per al 14 de març, i mo-
dificar els Estatus de la Federació. A més, el Consell
Executiu va acceptar la sol·licitud de l'Ajuntament de
Palma d'adherir-se a la Federació, aprovada per
unanimitat.
Els pressuposts prevists per a enguany pugen a un
total de 674.000 euros, un 22% més que l'any ante-
rior, els quals inclouen 114.000 euros de les quotes
dels membres associats, 380.000 euros de les sub-
vencions i 140.000 euros per al Pla de formació con-
tínua. Les despeses queden repartides entre les
despeses generals, les despeses de representació i
desplaçaments, les jornades informatives i les
despeses del préstec de les obres de la seu social
de la FELIB.
Al capvespre, el Consell Executiu estudià la propos-
ta de modificació dels Estatuts de la FELIB, la qual
va ser remesa a tots els membres de la Federació

perquè poguessin presentar-hi les al·legacions que
considerassin pertinents abans de la pròxima
Assemblea General. Una de les modificacions més
importants és l'ampliació del nombre de membres de
la Comissió Permanent i del Consell Executiu per tal
que hi entrin les entitats locals que manquen per
completar els trams que preveuen els Estatuts.
A més de debatre assumptes de caire intern, la
FELIB també va rebre la visita del senyor Gabriel
Vicens, conseller de Mobilitat i Ordenació del
Territori, que presentà el Projecte de llei de mesures
urgents per a un desenvolupament urbanístic
sostenible a les Illes Balears, al qual la Federació
podrà presentar els seus suggeriments.
En aquesta reunió del Consell Executiu també hi
assistiren representants de l'entitat Plus Consultores
per presentar una assegurança de defensa jurídica
per als ajuntaments a través de la multinacional
ARAG.
Finalment, cal destacar que durant la jornada es
nomenà el senyor Ramon Orfila, batle des Mercadal,
membre del Consell Federal de la Federación
Española de Municipios y Provincias (FEMP), en
substitució del senyor Artur Bagur, el qual l'assem-
blea de la FEMP ja havia nomenat com a represen-
tant municipal.

Representants del municipalisme menorquí: Llorenç Carretero,
Llorenç Brondo i Ramon Orfila.

El president de la FELIB, Joan Ferrà, i el conseller de Mobilitat
i Ordenació del Territori, Gabriel Vicens.



REUNIÓ DE LA COMISSIÓ PERMANENT
El 16 de novembre del passat any tingué lloc a la
seu de la Federació la reunió de la Comissió
Permanent, formada per nou membres dels ajun-
taments de Mallorca, Menorca i Eivissa, inclòs el
president de la FELIB, Joan Ferrà. A més, l'acte
també va comptar amb la presència de la
secretària general, Joana Alomar.
El president va informar els membres de la seva
assistència el 9 de novembre a l'Assemblea
General Constituent de la Federación Española
de Municipios y Provincias, en què se n'elegí el
nou president, càrrec que va recaure en el senyor
Pedro Castro Vázquez, batle de Getafe (Madrid).

A més a més, el senyor Ferrà va donar compte de
la visita que féu la FELIB a Menorca, Eivissa i
Formentera, on es reuní amb els batles dels
municipis d'aquestes illes i on va expressar la
seva voluntat d'augmentar el pes que les entitats
locals puguin tenir a l'hora d'opinar sobre els pro-
jectes de lleis que afectin el municipalisme balear. 
Durant la jornada també es varen fer alguns no-
menaments de representants de la FELIB a
diverses comissions externes: al Patronat de la
Fundació Ajuda a la Reinserció, a la Comissió
Assessora d'Estadística de les Illes Balears i a la
Comissió de Coordinació de Policies Locals. 

D’esquerra a dreta, Alfredo Barón, Joan Albertí (Fornalutx), Martí Torres (Sta. Margalida) i Ramon Orfila (Es Mercadal).

P R O P O S TA D E L P L A D ’ A C T U A C I Ó  2 0 0 7 - 2 0 0 8
El senyor Ramon Orfila va presentar als assistents a la Comissió la seva proposta sobre el Pla
d'actuació de la FELIB per al mandat 2007-2008. Aquests són alguns dels eixos principals:
1. Reconeixement del p aper de la FELIB per p art
del Govern. La FELIB ha de ser l'únic interlocutor
vàlid com a representant dels municipis, i això
passa, forçosament, per la unificació amb
l'Associació de Municipis de les Illes Balears
(AMIB). A més, s'ha d'aconseguir que la Federació
estigui present en els debats de l'estat de l'autono-
mia, ja que en l'anterior no es féu ni la més petita
menció de les administracions locals.
2. Increment de les t asques de la FELIB. Aquesta
qüestió implica un compromís dels seus membres a
dedicar més hores als assumptes de la Federació, i
també a convocar més reunions tant de la Comissió
Permanent com del Consell Executiu. Alhora, a-
quest augment de tasques està lligat a un augment
de les despeses que aquest increment de feina
suposa i, per aquest motiu, hem d'intentar acon-
seguir un millor finançament per a la Federació.
S'ha de treballar perquè durant aquest mandat es
dobli l'aportació del Govern al Fons de Cooperació
Intermunicipal.
3. Proporcionar millors serveis i de qualit at als
ajunt aments. Per aconseguir aquest objectiu, és
necessari tenir el suport del Govern, i perquè això
sigui possible, és necessari que el Govern
reconegui el pes dels municipis dins l'estructura

autonòmica.
4. Aconseguir un tracte recíproc entre el Govern
i els ajunt ament s, especialment en matèria
econòmica. Certament, els ajuntaments són les
entitats que es troben més endeutades econòmica-
ment, a causa, en bona part, del pagament de taxes
i d'imposts i, de forma significativa, de les càrregues
que han de suportar i que corresponen en moltes
ocasions a despeses que hauria de cobrir el
Govern. Això té una rellevància especial en el cas
dels ajuntaments més petits. Una solució a aquest
problema seria aprovar una llei que exigís, d'una
banda, la consulta obligada per part del Govern als
ajuntaments sobre els projectes de llei que afecten
directament els municipis, per poder recollir-ne les
aportacions i els suggeriments i, de l'altra, un estudi
previ de les despeses per als ajuntaments de les
accions que el Govern pretén dur a terme, a més
d'un programa d'ajudes en mitjans (humans, mate-
rials i econòmics) per part de l'executiu.
5. Particip ació de la FELIB en l'elaboració de la
Llei municip al i de règim local de les Illes
Balears. Per desenvolupar aquesta legislació, és
necessari el treball transversal entre els ajunta-
ments, la FELIB i l'administració competent supra-
municipal designada amb aquesta finalitat.



Pla de Formació Contínua
La secretària general va donar a conèixer a la
Comissió Permanent les despeses del Pla de
Formació Contínua per a la seva aprovació per part
de la Mesa Paritària.

Present ació del Pla hidrològic i creació de la
Comissió d'Aigües
Un dels punts forts de la reunió va ser la visita del
senyor Alfredo Barón, cap del Servei d'Estudi i
Planificació de la Direcció General de Recursos
Hídrics de la Conselleria de Medi Ambient del
Govern balear, el qual va presentar el Pla hidrològ-
ic, encara en fase d'elaboració, a la Federació. El
senyor Barón va esbossar les qüestions del Pla
hidrològic que afecten els municipis i va incidir en la
necessitat de dur a terme una cooperació transver-
sal entre les administracions, és a dir, les actuacions
han de ser impulsades per les entitats de caràcter
nacional i autonòmic, però també des de les entitats
municipals. Així, va propugnar un acord entre Medi

Ambient, els Serveis Hidrològics i la Conselleria de
Turisme. 
El pes que tenen els municipis és cabdal, ja que són
els que tenen la responsabilitat de dur endavant
algunes de les mesures més importants per a una
gestió correcta de l'aigua: la supervisió de la xarxa
de clavegueram per tal de que perdi el mínim possi-
ble i l'establiment d'un sistema d'estalvi domèstic a
totes les llars noves, però també a les antigues. I,
encara, Alfredo Barón va afegir que les zones
humides haurien de formar part del domini públic i
que els ajuntaments haurien de tenir competències
sobre l'aigua.
Davant la petició del senyor Barón que la FELIB fes
arribar a la Direcció General de Recursos Hídrics les
seves propostes, que recollirien a partir de les
aportacions dels ajuntaments, la secretària general,
Joana Alomar, i el vicepresident segon, Ramon
Orfila, proposaren als assistents crear una Comissió
d'Aigües amb aquesta finalitat, la qual es va reunir
per primera vegada l'11 de gener de 2008.

Visit a del senyor Miquel Nadal, director general
d'Administracions Públiques

Miquel Nadal féu una intervenció durant la Comissió
Permanent per parlar de diverses qüestions que
afecten els ajuntaments i que, certament, foren d'un
gran interès per a tots els membres de la FELIB que
hi eren presents. En primer lloc, el senyor Nadal féu
arribar als assistents el compromís que ha adquirit el
Govern d'aprovar una esmena de la Llei d'acompa-
nyament pressupostari que recull l'exempció als
ajuntaments de pagar les taxes pels informes que
elabora l'Administració autonòmica. A més a més, el

Govern també ha expressat la voluntat de trametre a
la FELIB, abans d'aprovar-los, els projectes de llei
que afectin les entitats municipals, perquè la
Federació pugui fer-los arribar als ajuntaments i,
d'aquesta manera, els municipis tenguin l'oportunitat
d'aportar els seus suggeriments i queixes a
l'Administració autonòmica. Una altra qüestió que
esbossà Nadal fou el projecte del pacte local i la vo-
luntat del Govern d'unificar, d'una vegada per totes,
les dues federacions de municipis, AMIB i FELIB,
perquè la Federació d'Entitats Locals esdevingui
l'única representant de la voluntat dels ajuntaments
davant les entitats supramunicipals. 

Miquel Nadal, director general d'Administracions
Públiques, i el batle de Fornalutx, Joan Albertí, en un
moment de la Comissió Permanent.

Honoraris professor (60€/hora)

40 hores 2.400,00
30 hores 1.800,00
25 hores 1.500,00
20 hores 1.200,00

Material didàctic

25 alumnes 475,00
20 alumnes 420,00
16 alumnes 340,00

Assegurança de la FELIB

25 alumnes 98,00
20 alumnes 78,00
Impressió dels certificats

25 alumnes 50,00
20 alumnes 40,00
16 alumnes 30,00

Concepte Import
(en €)



B R E U S

1 L’Ajuntament de Palma s’ha adherit a la FELIB
L'Ajuntament de Palma va acordar en el ple de 28 de gener sol·licitar l'alta a la Federació
d’Entitats Locals de les Illes Balears, petició que ha estat aprovada pels membres del
Consell Executiu, reunits el passat 8 de febrer. Palma es donà de baixa de la FELIB l'any
2001 per unir-se a l'AMIB, però el nou equip de Govern, encapçalat per Aina Calvo, ha
decidit tornar a federar-se a la FELIB davant la manca de projecció de l'AMIB i, especial-
ment, davant el fet que aquesta associació de municipis no forma part de la Federación
Española de Municipios y Provincias (FEMP).

2 Reunions amb UGT i la Conselleria de Treball i
Formació
Dia 8 de febrer Joan Ferrà es va reunir amb membres de la UGT per parlar sobre
la necessitat de constituir una mesa de representació de la funció pública, fent ús
de l'Estatut bàsic de l'empleat públic com a base legal, el qual la FELIB ha fet arri-
bar a tots els consistoris. D'aquesta manera, els ajuntaments podran participar de
les decisions en matèria de funció pública.
A més, el president, Joan Ferrà, es reuní amb la Conselleria de Treball i Formació
amb l'objectiu de planificar accions conjuntes per difondre i donar a conèixer el
programa operatiu de la Conselleria, els eixos del Fons Social Europeu i altres
qüestions d'interès, com ara els pactes locals d'ocupació.

3 Pla de Formació Contínua de la FELIB
La FELIB ha sol·licitat per al 2008 vint-i-tres accions formatives a l'INAP
amb un total de seixanta edicions a les quatre illes. Amb anterioritat, la
FELIB va realitzar una enquesta i a partir dels resultats es varen escollir
els cursos que posteriorment es sol·licitarien. La FELIB està a l'espera de
la resolució de l'INAP i de la subvenció econòmica, en base a la qual es
decidiran de manera definitiva els cursos que es duran a terme.

ASSESSORIA JURÍDICA
informes emesos en relació a la producció normativa de la CAIB

1. Decret pel qual es regula l'aplicació en l'àmbit agrícola i ramader de la Llei de llicències d'activitats de
les Illes Balears.
2. Decret pel qual s'estableix el currículum de l'educació infantil a les Illes Balears.
3. Decret pel qual es regula l'estructura, la composició i el funcionament de la Junta Autonòmica
d'Activitats de les Illes Balears.
4. Decret de mediació familiar de les Illes Balears.
5. Reglament de les instal·lacions juvenils de Menorca.
6. Decret pel qual es desenvolupen i complementen diverses disposicions reglamentàries establertes en
el Reial decret 1027/2007, de 20 de juliol, pel qual s'aprova el Reglament d'instal·lacions tèrmiques en
els edificis.
7. Decret pel qual es regulen les condicions per a l'autorització dels contractes de subministrament
d'aigua reutilitzable per a camps de golf procedent d'instal·lacions de depuració i dels contractes de sub-
rogació en l'autorització d'abocaments d'aigües. Igualment, es fixen els criteris generals d'aplicació a les
condicions econòmiques d'aquests contractes.
8. Decret de creació del Consell de Participació de les Dones de les Illes Balears.



La FELIB rep la consellera Bàrbara Galmés
perquè defineixi els objectius del Pla de 

Primera Infància 0-3 anys
La Comissió Permanent de la FELIB va rebre el
passat dimecres 5 de desembre a la seu de la
Federació la visita de la consellera d'Educació i
Cultura del Govern, Bàrbara Galmés. El motiu
era presentar als ajuntaments el Pla de primera
infància, que queda definit a través dels objec-
tius següents: ordenar el primer cicle d'educació
infantil i crear una xarxa pública d'escoletes de
les Illes Balears.
La consellera explicà els tres grans eixos en
què s'ha de vertebrar el pla per assolir els
objectius: dur a terme el desenvolupament nor-
matiu del cicle 0-3 anys, elaborar un mapa
escolar per illes que fixi prioritats entre consells
insulars i ajuntaments i, finalment, crear la xarxa

pública d'escoletes mitjançant 2.000 noves
places (entre 2008 i 2011), consolidar les places
que hi ha en situació precària i mantenir aques-
ta xarxa d'escoletes.
El mapa escolar confeccionat entre la
Conselleria, els consells insulars i els ajunta-
ments serà el que fixarà les prioritats a l'hora de
crear noves places, les quals es distribuiran
entre illes de la manera següent: un 10% a
Menorca, un 10% a Eivissa i Formentera i la
resta a Mallorca.
Les ajudes que preveu aquest pla es dis-
tribuiran de la manera següent: les places
noves es dotaran amb 6.000 euros cada una
(els consells insulars podran fer les seves

Col·laboració de la FELIB
Des de la FELIB ens vàrem comprometre a col·labo-
rar amb la Conselleria per dissenyar una sèrie de
protocols de gestió amb la finalitat que cada ajunta-
ment pugui triar el que cregui millor per gestionar les
seves escoletes. Amb això el que es pretén és arri-
bar a la gestió més eficaç i eficient possible, a més
d'abaratir els costs. També, es va acordar que la
FELIB seria l'òrgan encarregat d'informar els seus
ajuntaments associats sobre el Pla de primera infàn-
cia.
Pel que fa a l'admissió d'alumnes a les escoletes de
la xarxa pública, s'hauran de regir pel decret gene-

ral d'admissió d'alumnes, però cada ajuntament
determinarà els seus propis barems, això sí, tot ate-
nent els criteris de necessitats educatives especials
i els nivells de renda. La FELIB orientarà els ajunta-
ments en aquest sentit aportant propostes de criteris
d'admissió. 
A més, als municipis petits de menys de 2.500 habi-
tants en els quals es construeixi un nou edifici esco-
lar, se'ls ofereix l'oportunitat de construir, juntament
amb l'escola, un edifici per allotjar l'escoleta de 0-3
anys, tot compartint espais comuns i aportant tan
sols el 50 per cent de la despesa que això suposi.
Aquest projecte serà a compte de l'IBISEC.

aportacions econòmiques), i pel que fa a les
places ja existents, a les que estiguin
autoritzades se'ls donarà 4.000 euros per aula o
unitat anual (el cost total estimat per cada aula
és de 12.000 euros anuals) i les que encara no
tenguin autorització se subvencionaran fins a un
màxim de 3.000 euros per plaça. A més, les
escoletes privades es podran adherir a aquesta
xarxa pública mitjançant la signatura d'un con-
veni de sosteniment. 
Així mateix, el Pla de primera infància preveu
programes de suport a tots els infants, tant si
estan escolaritzats com si no, i també a les
seves famílies en matèria de formació, recursos
i serveis d'ajuda. D'aquesta manera, a les esco-
letes hi haurà espais familiars, grups de forma-
ció en tècniques específiques, documentació i
recursos informatius, entre altres serveis. 

La consellera Bàrbara Galmés; el president, Joan
Ferrà, i el batle de Fornalutx, Joan Albertí.



De conformitat amb el que es va acordar el 16 de
novembre a la Comissió Permanent, els represen-
tants de la FELIB es varen reunir el dia 11 de gener
a la seu de la Federació amb motiu de la convo-
catòria de la primera Comissió d'Aigües, creada
dins la Federació d'Entitats Locals mateixa.
Originàriament, aquesta Comissió fou ideada arran
de la visita del senyor Alfredo Barón, del
Departament de Serveis d'Estudi i Planificació de la
Direcció General de Recursos Hídrics, el qual va
presentar el nou Pla hidrològic nacional en els punts
que afecten els municipis i incidí en la necessitat de
fomentar la cooperació entre les administracions. El
senyor Barón va posar especial èmfasi en la
importància de l'aportació de suggeriments i solu-
cions per part dels ajuntaments per pal·liar els
efectes de la problemàtica de l'aigua a l'Estat
espanyol, però també a la Unió Europea. 
La presentació de les idees principals del nou Pla
hidrològic per a la demarcació de les Illes Balears
va donar lloc a un debat entre els membres de la

FELIB en el qual s'acordà trametre una sèrie de
punts que són una problemàtica comuna a tots els
municipis: les aigües residuals depurades, que
s'aboquen a torrents i al mar quan la depuradora es
veu desbordada per les pluges i que, a més, haurien
de ser de consum obligat a totes les infraestructures
de nova planta; la instal·lació de depuradores indi-
viduals on no arriba la xarxa de clavegueram, per
evitar els pous negres; el control exhaustiu dels
aqüífers a l'hora d'autoritzar noves perforacions,
especialment quan afecten fonts d'aigua naturals; la
regularització de les concessions amb l'objectiu de
garantir l'abastament públic; la neteja dels torrents
per evitar que s'hi aboquin deixalles i el seu manten-
iment amb mitjans naturals, i l'estudi i recuperació
dels sistemes de drenatge tradicionals.
El termini de les administracions locals per presen-
tar els seus suggeriments a la FELIB acabava el dia
15 de febrer. La Comissió d'Aigües es tornarà a
reunir per trametre'ls a la Conselleria de Medi
Ambient durant el mes de març.

La Comissió d'Aigües de la Felib ha recollit les aportacions dels
municipis en matèria d'aigua per presentar-les a Medi Ambient

AGENDA D’ACTIVITATS DE LA FELIB
de novembre de 2007 a febrer de 2008

FUNDACIÓ SANTUARI DE LLUC

ASSEMBLEA DE BATLES I BATLESSES
DEL CONSELL DE MALLORCA

REUNIONS A LA FEMP
Celebració del primer Consell T erritorial

Gran èxit de participació en la jornada sobre la llei
d’accés electrònic dels ciutadans als serveis públics

SIGNATURA CONVENI FELIB-WILLIS

Primera reunió de la Comissió
externa

JORNADA EXPLICATIVA DE LA LLEI 11/2007

Reunió celebrada a la sala d’actes de la
FELIB

1 de febrer

29 de febrer

28 de novembre

4 de desembre

28 de gener



El 14 de desembre es va reunir el darrer
Consell Executiu de l'any 2007 a l'hotel rural
S'Olivaret, d'Alaró, alhora que s'aprofità la
congregació de tots els membres de la FELIB
per celebrar el dinar anual de Nadal. 
Entre els assumptes tractats, és necessari
destacar l'assistència dels representants de la
FELIB a les diferents comissions externes,
que són un òrgan de col·laboració i de treball
entre els representants de la Federació i els
ajuntaments, els quals es veuen beneficiats
per la tasca que es realitza en les comissions
assenyalades. A més, la composició de la
Mesa de Debat sobre la Sinistralitat a les
Carreteres de Mallorca va ratificar els nome-
naments, que varen recaure en Joan Albertí,
batle de Fornalutx, com a titular, i el president
Joan Ferrà, com a suplent, i es proposaren els
nomenaments de Llorenç Brondo (Ciutadella) i
Vicenç Martí (Maó) com a representants de la
Federació a la Mesa d'Habitatge, en qualitat
de titular i suplent respectivament. També, es
proposà substituir el regidor Santiago Pizarro
per Irantzu Fernández a la Comissió del
Consell Escolar; Lourdes Costa, batlessa
d'Eivissa, pel regidor Ricardo Albín a la
Comissió d'Emergències i Protecció, a més de
substituir al Comitè Especialitzat de Residus
la regidora de Formentera, Sònia Cardona, per
Juan Rubio, regidor de Medi Ambient de
l'Ajuntament d'Eivissa.
La Federació d'Entitats Locals va agrair pro-

fundament a la Creu Roja de Ciutadella i a la
Residència Geriàtrica de Mallorca les facilitats
donades i la col·laboració per poder dur a
terme algunes de les accions del Pla de forma-
ció contínua. Així mateix, pel que fa als agents
de desenvolupament local (ADL), els membres
de la FELIB varen acordar reunir-se el pròxim
mes de gener del 2008, en un Consell
Executiu extraordinari, amb la consellera de
Treball i Formació, Margarita Nájera, per
explicar el funcionament dels ADL.

Roda de premsa
Amb anterioritat a la reunió, a la seu de la FELIB el
president va convocar una roda de premsa per infor-
mar de les últimes novetats referents a aquesta fe-
deració. En primer lloc, Joan Ferrà va donar compte
de la creació de la Comissió d'Enllaç de la FELIB i el
Govern, aprovada a la Comissió Permanent del pas-
sat 16 de novembre, i formada pels batles d'Esporles
(Miquel Ensenyat), Sóller (Guillem Bernat),
Fornalutx (Joan Albertí), es Mercadal (Ramon Orfila)
i Puigpunyent, a més del president de la Federació.
També es va fer referència a l'esmena que s'elabo-
rarà amb la finalitat d'eximir els ajuntaments del
pagament de les taxes establertes per la Comunitat
Autònoma i els consells insulars, sempre que el fet
imposable sigui la prestació de serveis, l'exercici de
funcions o la realització d'activitats en règims de dret
públic per l'Administració de la Comunitat Autònoma
balear.

DARRER CONSELL EXECUTIU DEL 2007
Foto de família de tots els membres del Consell Executiu davant l’hotel rural s’Olivaret.
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Seguim amb els qüestionaris
als membres de la FELIB

AJUNTAMENT DE SÓLLER
Guillem Bernat Ferrer - batle

2. Quines mancances present a el
vostre municipi?
Crec que, com tots els municipis, la
mancança més gran és el finança-
ment i, si parlam de dependències,
ara per ara, la mancança la tenim en
les infraestructures escolars, cultu-
rals, esportives i per a joves. També,
podríem afegir-hi la manca de sòl
per a la construcció d'habitatges de

protecció.
3. Utilitzau els serveis i la informa -
ció que la Felib posa a la vostra
disposició?
Sí, i volem remarcar que des que ha
començat aquesta legislatura rebem
molta informació, la qual és molt
important per conèixer la bona feina
que fa la FELIB i les possibilitats que
ens ofereix.

1. Què resalt arieu de les activit ats que duu a terme el vostre Ajunt ament?
Pel que fa a la feina feta fins ara, des del nostre ajuntament ens hem dedicat a
gestionar tota una sèrie de necessitats com són: la prolongació del carrer de
Sant Jaume, la construcció d'una rotonda a la sortida del poble pel carrer del
Cetre, la cerca  de finançament a Madrid per enllestir les obres del teatre muni-
cipal Defensora Sollerense, un bon impuls a l'Agenda Local 21 i, sobretot, ens
hem obert al poble perquè senti l'Administració local més seva.

AJUNTAMENT DE FORMENTERA
Sonia Cardona Ferrer- tinent a de batle

1. Què resalt arieu de les activit ats que duu a terme el vostre Ajunt ament?
L'illa de Formentera, mitjançant el nou Estatut, ha rebut el reconeixement de les seves
característiques i necessitats específiques d'autogovern. Som una illa amb un únic
municipi, i el nou Consell de Formentera és un ens local únic a la nostra comunitat. 
Aquest esforç per al desenvolupament institucional és el gran repte de legislatura,
comporta una transformació administrativa complexa i ambiciosa que sense la col·la-
boració interinstitucional serà impossible.

2. Quines mancances present a el
vostre municipi?
Les infraestructures sociosanitàries, les
residències assistides i els centres de dia
han de ser una prioritat perquè la nostra
gent gran i dependent no hagi de ser
atesa en una altra illa. 
En matèria educativa, cal ampliar les
places d'escoleta.
A més fan falta noves infraestructures
esportives, més espais per al lleure de la
joventut, un casal d'entitats socials i

espais culturals polivalents nous com el
futur museu de Formentera.
3. Utilitzau els serveis i la informació
que la Felib posa a la vostra disposi -
ció?
Valoram el paper de la FELIB en la
defensa de les entitats locals a la nostra
comunitat, l'esforç realitzat per apropar la
formació continuada a l'Administració a
totes les illes. L'intercanvi d'experiències
entre administracions i l'assessoria jurídi-
ca en serien altres aspectes destacables.

Web: www.ajsoller.net

Web: www.formentera.es


